
Referat af bestyrelsesmøde i G.L.I.F 

 

Mandag d. 02. september 2024 kl. 19.30 
 

Tilstede: Peter Wildt Kristensen (formand), Niels Larsen (kasserer), Martin Zülow Nielsen (hånd-
bold), Frede Nedergaard (billard), Anders Jensen (fodbold), Edith Rasmussen (Idræt om dagen), 
Michael Frisgaard (floorball), Michelle Egegaard (gymnastik), Simon Andreasen (padeltennis) 
 
Fraværende med afbud: Annemette Jæger (næstformand, fest og ide) 
 

 Dagsorden Bemærkninger 

1. Godkendelse 
af refe-
rat/dagsorden 

Godkendt 
 
Fremadrettet skal nyerhvervelse, der ligger udover de materiale 
konti der er på det enkelte udvalg, godkendes på bestyrelsesmødet.  
Punkter skal sendes til Peter 9 dage før.  
 

2. Orientering Der har været dialog med skolen om tennisbanerne. Det kommer 
under punkt 9. 
 

3. Økonomi Der er 68.000 kr. i overskud på nuværende tidspunkt, men der er 
regninger på vej.  
 
Finansiering af billardbord: Bestyrelsen har besluttet at tage det som 
en engangsomkostning.  
 
Holdtilmelding: Husk at der er tre prøvegange, derefter skal der be-
tales. 
 
Bestyrelsen har godkendt at der bruges 9.525 kr. inkl. Moms på ban-
dereklamer til multibanen.  
 

4. Nyt fra udval-
gene 

Fodbold:  
Det er i gang, med mange af de samme hold som de plejer. 
 
Håndbold:  
U13 årgang er der ikke spiller og træner til, så det bliver formentlig 
ikke til noget i denne sæson. Der er derfor haltid tilovers  
Der var 13 børn til Trille Trolde. 
Der er ml. 12 og 18 til senior træning. Samarbejdet med Senior i 
Vejrup er lukket ned. 
De har fået bevilliget nye trøjer og bolde fra erhvervsnetværket.  
 
Idræt om dagen:  
Opstart i dag hvor der var omkring 25 per. 
Det er blevet godkendt at de køber nye bolde ind. Det bestilles ved 
at ringe til JE Sport.  
 
Billard:  
Vintersæsonen er startet op. 
De vil prøve at arrangere et åbent hus for at få indviet billardbor-
dene og dartvæggen.  
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 Dagsorden Bemærkninger 

Kontingent: Det blev besluttet af bestyrelsen at fastholde de 2 må-
neders prøvetid, hvorefter der betales et halvårs kontingent (500 kr.)  
 
Floorball:  
Senior sæsonen er startet op, hvor de er 7-8 stykker.  
Turneringskamp starter medio september.  
Der er 3-4 mand tilmeldt el-hockey.  
 
Gymnastik:  
De starter op i uge 39. Det er er kommet god respons på fra foræl-
dre.   
 
Hallen har sendt en oversigt over omkostninger til reparation af 
springgraven og spejlene.  
Hvis graven går i stykker i den kommende sæson, bliver den ikke la-
vet igen. Et alternativ kunne være en pomfritgrav. Udgifterne til 
spejlene er delt mellem hallen og GLIF denne gang, men næste 
gang skal GLIF betale.  
 
Padeltennis: 
Der har været et møde med en DGI-konsulent før sommerferien.  
Der er indbetalt kontingent for 122.000 kr. år til dato  
 
Fest og ide 
Ikke tilstede 
 

5. Kend din by - 
bedre  

Aktiviteter i hallen fra kl. 13.30 til 17.00: 
13.30 – 14.30: Fodbold og badminton 
14.40 - 15.40: Håndbold, Floorball og Idræt om dagen 
15.50-16.50: Gymnastik  
 
Der skal ligeledes være en GLIF-bod, hvor Niels, Trine og Annemette 
står.   
 
Fællesspisning er kl. 18. Der er knap 100 tilmeldte nu.  
Det deles mellem GLIF og Gørding Hallens venner.  
 
 

6.  Koncert Der er solgt 250 billetter.  
Del opslag rundt på Facebook så der kan komme gang i billetsalget.  

7. Udvalgsdag Indbydelsen er sendt rundt.  

Der er god opbakning til det fra udvalgene.  

Der skal sendes en samlet tilmelding pr. udvalg til Peter  
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Næste møde: tirsdag d. 01. oktober kl. 19.30 (FU-møde kl. 19.00)  

Referent 
Trine Meinild 

 Dagsorden Bemærkninger 

8.  Erhvervsfor-
eningen / 
Sponsor 

Udsættes til næste møde 

9. Overdragelse 
af tennisbaner 

Kl. 10-13 på lørdag skal det gøres færdigt, så skolen kan få det man-
dag d. 09. september. Det er primært havearbejde der mangler.  

10. Økonomi – Ny 
fodboldtræner 

Samarbejdsudvalget Gørding/ Vejrup har indstillet til godkendelse af 
en træner duo mellem Allan Fogh og Anders Jensen til 40.000 kr. 
samlet. 10.000 pr. halvår pr. idrætsforening. En samlet udgift for 
GLIF på 20.000 kr. for et år.  

Der er 32 kontingentbetalere i foråret og de forventer 30 til ef-
terår/vinter.  

Bestyrelsen bakker op om det hvis samarbejdsudvalget fortsat øn-
sker den løsning.  

11. Evt.  El-hockey efterspørger hvilke sponsorer de ikke må kontakte, det 
kommer på som punkt til næste møde. De efterspørger også at få 
oprettet en side til el-hockey på gording.dk. Her henvises der til Hen-
rik Vestergaard i første omgang.  
 
Messenger gruppe: Det opleves at der kommer for mange ting der-
inde som burde høre til ved bestyrelsesmødet. Det tages til efterret-
ning.  
 
 
Punkter til næste gang:  
Sponsorer – Hvem må de ikke tage fat i 
 


